广西医科大学？级本科临床医学专业 (1-5班)
《***》期考试题

（本试卷正文共*页）

考试日期：*年*月*日 
考试时间：*分钟
	班组       姓名         学号                   
（为了使您的成绩统计无误，请按以上内容认真、正确填写）


	题  项
	得分
	评卷者

	一～四、选择题
（50分）
	机器阅卷


	教研室



	五、问答题

（7分）
	1
	
	

	六、改进型论述题（？分）
	1
	
	

	七、病例分析题（？分）
	1
	
	

	
	2
	
	

	八、附加题

（10分）
	
	

	合  计

（第五～第七题）


	
	统分者


	


考生守则

一、参加校内教育考试的学生（下称考生）必须携带两证参加考试：有效身份证件、学生证（或有照片的校园卡）,在考前20分钟开始进入考场。迟到30分钟以上或无故不参加考试者,按旷考处理。考生入场时必须在《考生签到表》上签字。
二、考生只准携带必要的文具如铅笔、黑色签字笔、橡皮等进入考场，其他物品等一律放在监考员指定的位置。禁止携带任何书籍、笔记、资料、报刊、草稿纸（开卷考试除外）以及各种通讯工具和电子设备（允许使用计算器的除外）进入考场。考试中禁止擅自互借文具。
三、考生必须服从监考员安排的位置就座；将有效证件放在桌面，以供查验。
四、学生在答卷前必须在试卷、答题纸和答题卡上正确填写或填涂专业、年级、班组、姓名、学号、试卷类别等个人相关信息。发现试卷缺页、字迹模糊等间题可举手向监考员报告，但不得询间或试探与解题内容有关的间题。
五、考生在考试期间要保持安静，按要求认真作答。开考30分钟后方可交卷。考试期间未经监考员同意，擅自离开考场者，不得重新进入考场继续答卷。考生交卷后不得在考场内退留或在考场附近高声交谈或间考场内打手势等。
六、考生如提前交卷的，应举手示意请监考员收卷后方可离开。监考员发出考试结束指令后，考生应立即停止答卷，在座位上等待监考员收卷，监考员清点试卷无误后，方可离场。不准携带试卷、答题卡、草稿纸等考试材料离开考场。
七、考生参加考试须做到遵守考试纪律，服从考试指令，做文明考生，做到不请他人替考，不违纪舞弊，不扰乱和破坏考场秩序。如有违纪行为，将自愿接受《广西医科大学本科教育考试违规处理办法》或其他相关规定的处理。
八、考生必须自觉服从监考员等相关考试工作人员的管理，不得以任何理由妨碍监考员进行正常工作。对扰乱考场秩序危喜考试工作人员安全的考生，将移交学校保卫部门处理，涉嫌违法的交由公安机关处理。
Guangxi Medical University

Final examination of “课程名称”
for English version 

Grade 年级，(专业) major，class (班别)，paper(A/B)

 (* pages enclosed)

Date for examination: Apr 8, 2011(例) 

Time: * minutes 
	Class group       Name         Student number                   
（Please write down correctly）


	Parts
	Final Score
	Assessor

	Ⅰ ～ Ⅳ  Multiple Choice questions

(* points）
	Scan score
	* Department

	Ⅴ  Essay question
（* points）
	1
	
	

	Ⅵ  Modified Essay question

（* points）
	1
	
	

	Ⅶ Case analysis questions（*points）
	1
	
	

	
	2
	
	

	Ⅷ  Additional  question
（* points）
	
	

	total

(? to ? Parts)
	
	Score calculator
	


Candidate Rules for Examination

Students who take the school education exam (hereinafter referred to as candidates) must bring two documents to participate in the exam: a valid ID card (passport) anda student ID card(or a campus card with a photo), and enter the exam classroom 20 minutes before the exam start. Those who are more than 30 minutes late or fail to take the exam without reason will be considered absent from the exam. Candidates must sign the Candidate Attendance Form provided by invigilator.

Candidates are only allowed to bring necessary stationery such as pencils, black signing pens, erasers, etc. into the exam classroom, and all other items are placed in the designated location by the invigilator. It is prohibited to bring any books, notes, materials, newspapers, draft papers (excluding open-book exams), as well as various communication tools and electronic devices (excluding those allowed to use calculators) into the exam classroom. It is prohibited to borrow stationery from each other without authorization during the exam.

Candidates must obey the position arranged by the invigilator to take the seats; Place valid documents on the desktop for verification.

Candidates must correctly fill in or annotate personal information such as major, batch, class, Chinese name, student ID, and exam category on the test paper and answer sheetbefore answering. If you find gaps or blurry handwriting in the test paper, you can raise your hand to report to the invigilator, but you are not allowed to inquire or explore the content related to the questions of exam.
Candidates should remain quiet and answer questions carefully during the exam. The paper can only be submitted in after 30 minutes of the exam. Those who leave the exam classroom without the consent of the invigilator during the exam period are not allowed to re-enter the room to continue answering papers. Candidates are not allowed to speak loudly near the exam classroom, or make gestures within the exam classroom after submitting papers.

If candidates submit the papers in advance, you should raise your hands and ask the invigilator to collect your papers before leaving. After the invigilator issues the order to end the exam, candidates should immediately stop answering and wait for the invigilator to collect the papers from your seats. You can leave the exam classroom only after the invigilator counts the papers correctly. It is not allowed to bring exam materials such as test papers, answer sheets, and draft papers out of the exam classroom.

Candidates participating in the exam must adhere to exam discipline, obey exam instructions, be civilized candidates, do not ask others to take the exam on behalf of you, do not violate discipline or commit fraud, and do not disturb or disrupt the order of the exam classroom. If there are violations of discipline, you will voluntarily accept the Measures for Handling Violations of Undergraduate Education Exams at Guangxi Medical University or other relevant regulations.

Candidates must consciously obey the management of the invigilator and other relevant exam staffs, and shall not obstruct the invigilator's normal work for any reason. Candidates who disrupt the order of the exam classroom and endanger the safety of exam staffs will be handed over to the School's Security Department for handling, and those suspected of violating the law will be handed over to the Public Security Organs for handling.

注意：请用铅笔按照答题卡上所列要求填涂答题卡（盖过底色为宜），学号即考号（左对齐）。请一定填写试卷上的姓名、学号，以便备查！
For multiple choice questions (Ⅰ to Ⅳ parts)
Note: Please use a pencil to fill in the answer sheet according to the requirements listed on the answer sheet (cover the background color), the student number is the test number (left justified). Please be sure to fill in your name and student number on the paper for your reference.

一、A1 型题（单句型最佳选择题）：每一道试题下面有A、B、C、D、E五个备选答案，请从中选择一个最佳答案。（每题1分，共？分）
Ⅰ. Type A1 multiple choice questions: Each question below has five choices, please select the best one to each question. (？ point for each question, totally ? points)
二、A2 型题（病例摘要型最佳选择题）：每一道试题是以一个小案例出现的，其下面都有A、B、C、D、E五个备选答案，请从中选择一个最佳答案。（每题1分，共？分）

Ⅱ. Type A2 multiple choice questions: Each question below is a small case, which has five choices, please select the best one to each question. (？point for each question, totally ? points)
三、A3型题（病例组型最佳选择题）：每组题有一个共用临床情境题干，下设2～3个与题干有关的问题，每个问题配五个备选项，只有一个最佳选项为正确答案。（每题1分，共？分）
Ⅲ. Type A3 multiple choice questions: Each clinical situation below relates to 2 to 3 questions, which has five choices, please select the best one to each question. (? point for each question, totally ? points) 

四、B1型题（最佳配伍型选择题）：一组共用备选项配若干问题，答题时需要为每个问题选择一个最合适的备选项作为正确答案。每个备选项可以选择1次、1 次以上或1次也不选。（每题1分，共？分）
Ⅳ. Type B1 matching questions: Please select the best one to each question. Some choices may be selected more than once. (? point for each question, totally? points)

五、问答题。（1题，共7分）
Ⅴ. Essay questions. (? questions, total ? points)
六、改进型论述题。请根据试题要求，注意问题顺序，依次对试题的每个问题进行简要回答。（？题，共？分）
Ⅵ. Modified essay questions. Please give a brief answer to each question in order. (? questions, totally? points)
七、病例分析题。请根据要求分析病例并回答问题。（？题，共？分）
Ⅶ. Case analysis. Please analyze the clinical case and answer questions as requested. (? questions, totally ? points)
八、附加题（10分）。不要求每人作答。答题者所得分数可计入本人总分，但满分不能超过100分。不答者不得分。
Ⅷ. Additional question (10 points). The score can be added in the total score, but the final score of the exam cannot exceed 100 points.
